



8 DAY 7 NIGHTS GLASGOW & LONDON CITY TOUR

8 天 7 夜 格拉斯哥&伦敦城市之旅

GROUND ARRANGEMENT | (T/C: GA-GLCTT-2577-NCT) seat in coach | UPDATED: 28FEB2022



Day 1: Arrive Glasgow – (GLA Airport)

Upon arrival in Glasgow, **transfer** to your hotel and check-in. 抵达格拉斯哥后，接送到您的酒店并办理入住手续。

Day 2: Glasgow - (Breakfast)

Today you will have time to explore **Glasgow**, one of Europe's most vibrant and dynamic cities. Embark on the fascinating **hop-on hop-off Glasgow city sightseeing bus tour** and explore the city and its attractions. Make sure to jump off at the **Kelvingrove Art Gallery & Museum (FOC)**, one of Scotland's most popular tourist attractions. Explore the 22 galleries and discover everything from art to animals. Ancient Egypt Charles Rennie Mackintosh. The museum also has a changing program of temporary exhibitions and displays.

今天，您将有时间探索欧洲最具活力和动力的城市之一**格拉斯哥**。踏上迷人的**随上随下格拉斯哥城市观光巴士之旅**，探索这座城市及其景点。一定要在苏格兰最受欢迎的旅游景点之一的**凯尔文格罗夫艺术画廊和博物馆 (FOC)** 下车。探索 22 个画廊，发现从艺术到动物的一切。古埃及查尔斯·雷尼·麦金托什。博物馆还有不断变化的临时展览和展示计划。

Day 3: Glasgow-Edinburgh-Glasgow - (Breakfast)

Today you have the chance to explore Scotland's capital city, **Edinburgh**. A short train ride **using your BritRail Pass** away and you will arrive at Waverly Station (estimated time: 1 hour 15 minutes). As one of Europe's must-see destination Edinburgh offer much for the visitor, great measure and art galleries, fantastic shopping, great restaurant and bars and one of the most unforgettable skylines overlooking **Princes Street** Gardens. During your city break you will have the chance to visit Edinburgh's most iconic attractions, **Edinburgh Castle** (own expenses) with dominates the city from its 400-foot rock. Edinburgh has lots to offer its visitors for all ages and interests. Have a look at our City Breaks and get inspired for your visit to the capital city of Scotland! **Return train to Glasgow** in the afternoon/ evening.

今天，您将有机会探索苏格兰的首都爱丁堡。使用您的 **BritRail Pass** 乘坐短途火车，您将抵达韦弗利站。（大约抵达时间：1 小时 15 分钟）。作为欧洲必看的目的地之一，爱丁堡为游客提供了许多设施、一流的艺术画廊、一流的购物场所、一流的餐厅和酒吧，以及俯瞰王子街花园的最令人难忘的天际线之一。在您的城市休息期间，您将有机会参观爱丁堡最具标志性的景点，**爱丁堡城堡**（不包括在内）从 400 英尺高的岩石上统治着这座城市。爱丁堡有很多适合所有年龄和兴趣的游客。看看我们的景点，并为您访问苏格兰首都获得灵感。下午/晚上乘火车返回格拉斯哥。

Day 4: Glasgow (Breakfast)

After a delicious breakfast, enjoy your last day in Glasgow. Why not have a traditional afternoon tea at the **Willow Tea Rooms by Mackintosh** (own expenses) not included) or explore the new **Glasgow Distillery** (not included) by the river Clyde and enjoy a dram of **Scotch Whisky**. Alternatively, you can join a guided **Day Tour** (own expenses) to Scotland's West Coast.

享用美味早餐后，享受您在格拉斯哥的最后一天。为什么不在**麦金托什的柳茶室**享用传统的下午茶（不包括在内），或者在克莱德河畔探索**新的格拉斯哥酿酒厂**（不包括在内），享用一杯**苏格兰威士忌**。或者，您可以参加苏格兰西海岸的带导游一日游（不包括在内）。

Day 5: Glasgow - London - (Breakfast)

After breakfast, make your way to the railway station a board your **train to London** (BritRail Pass – included) and take in some of the most beautiful sceneries on your journey. (estimated time: 4 hour 45 minutes. Upon arrival, check into your hotel and start to explore the city at your own leisure.

早餐后，到火车站搭乘**前往伦敦的火车**（包括英国铁路通票），欣赏旅途中最美丽的风景。（大约抵达时间：4 小时 45 分钟）。抵达后，入住酒店，开始悠闲地探索这座城市。

Day 6: London - (Breakfast)

Start your day with a **London hop-on hop-off city sightseeing bus tour** (included). Use your pass to get around the city, stopping at its numerous attractions on the way. From world-class museums and galleries to gorgeous architectural masterpieces and open-air markets, London has something for everyone.

从**伦敦随上随下城市观光巴士之旅**开始新的一天（包括在内）。使用您的通票游览城市，沿途在众多景点停留。从世界级的博物馆和画廊到华丽的建筑杰作和露天市场，伦敦总能满足每个人的需求。

Day 7: London - (Breakfast)

Today, make sure to visit some of London's top sites such as **the Tower of London** (own expenses). From medieval torture to grim executions and infamous royal prisoners, the Tower of London has long found itself at the Centre of the city's dark history. Why not finish the afternoon with a **champagne experience at The Shard** (own expenses) and experiences some breath-taking views of the city, before heading back to your hotel. A perfect way to finish your trip. Alternatively, you can join a guided **Day Tour** (own expenses) to other areas of beautiful England or visit the famous **Warner Bros. Studios** (own expenses)– The Making of Harry Potter.

今天，一定要参观伦敦的一些顶级景点，例如**伦敦塔**（不包括在内）。从中世纪的酷刑到残酷的处决和臭名昭著的皇家囚犯，伦敦塔长期以来一直处于这座城市黑暗历史的中心。何不在**碎片大厦**（不包括在内）**享用香槟**，体验令人叹为观止的城市美景，然后返回酒店。一个完美的方式来完成您的旅行。或者，您可以参加带导游的**一日游**（不包括）到美丽的英格兰其他地区或参观著名的**华纳兄弟工作室**（不包括）哈利波特的制作。

Day 8: Departure from London (GLA Airport)– (Breakfast)

Until next time, London! **Transfer to the airport** and board your flight home. 伦敦接送到机场,并登上您的航班回家。



Sequence of itinerary subject to arrangement

Hotel	Travelling Period Valid: 01 JAN 2022 – 31 DEC 2022			
	Ground Arrangement – MYR (Per Adult) Min. 2 Paxs			
	Travel Period <u>GV 2. Per person</u>	Twin/Double Room Share	CNB 4-12	Single Supp add on
Glasgow & London 3 Star Hotel	Mar 2022	5388	3398	2228
	April 2022	5668	3568	2228
	May 2022	5738	3608	2228
	Jun 2022 - Jul 2022	5728	3598	2228
	Aug 2022	6088	3818	2228
	Sep 2022 – Oct 2022	5258	3318	2228
	Nov 2022 – Dec 2022	5038	3188	2228
Glasgow & London 4 Star hotel	Mar 2022	6508	4068	3888
	April 2022	6938	4328	3888
	May 2022	6938	4338	3888
	Jun 2022 - Jul 2022	7048	4388	3888
	Aug 2022	7048	4388	3888
	Sep 2022 – Oct 2022	6868	4288	3888
	Nov 2022 – Dec 2022	6388	3998	3888

Accommodation

Location	3 Star hotel	4 Star hotel
Glasgow Choice of your Hotel	Ibis Glasgow/ Arto Hotel/ Point A Hotel/ Premier Inn/ Mercure City Centre or similar	Doubletree by Hilton Glasgow Central / Jurys Inn Glasgow/ Novotel Glasgow or similar
London Choice of your Hotel	Ibis Earls Court/ Best Western Delmere Hotel/ Phoenix Hotel/ Hampton by Hilton London Waterloo/ Ibis Styles London Gloucester Road / Ibis Blackfriars Hotel / Thistle Bloomsbury Park Hotel / The W14 Kensington or similar	Thistle Piccadilly / Doubletree by Hilton London Victoria Hotel / H10 London Waterloo / Park International Hotel/ Hilton London Paddington / Doubletree by Hilton London Hyde Park / Amba Hotel Marble Arch / Crowne Plaza London or similar

*Note: that while we will always endeavour to book one of the above-mentioned hotels, we reserve the right to book a similar alternative should they not be available.



Tour Fare Price Includes:

- 4 Nights' Accommodation sharing a twin / double room as including Breakfast in Glasgow
- 3 Nights' Accommodation sharing a twin / double room as including Breakfast in London
- Seat in coach airport transfer (from / to Glasgow international airport and London Gatwick)
- Brit Rail GB Consecutive 3-day pass – available for 3 days, standard class
- Glasgow Hop on / off city sightseeing tour 24hours
- London Hop on / off city sightseeing tour 24hours
- Service and Vat
- Seat in coach / Van

Tour Fare Excluded

- All Flight tickets.
- All meals, drinks, Tips, Porterage, additional entrance, Hotel tax GBP 3/per person per night, personal insurance • Entrances other than those detailed above • Transfers other than those detailed above.
- Personal expense • Others not mentioned in inclusive.

Remarks

- **Min. 2pax -per person in Ringgit Malaysia** (MYR) & subject to change without prior notice.
- Clients must pay on the spot for any unauthorized charges
- Rates are not applicable during fairs and special events
- The breakfast type indicated may change without notice due to the Covid-19 pandemic and local governments' regulations.
- Cancel the booking 23 working days prior to arrival.

Close out date:

Glasgow: Other concerts at SECC/SSE Hydro 5-6 + 11-12 + 19-20 February, 2 + 4 March, 6 + 27-28 April, 25 + 29 + 31 May, 8-9 + 17 + 23 June, 22 October, 12 + 15 November, Large medical conferences 27 April to 02 May + 3-6 May, Large Concerts at SECC/SSE HYDRO 27 April + 14 June, TRNSMT Festival 08-10 July, World Pipeband Championships 12-14 August

Other Events related to Sports, Conferences, Concerts and further event dates may be added

